
 

 
 

Mondelijke vraag van de h. JUNQUE : Vertoning van de wedstrijd van de Rode Duivels 

in het Wolvendaelpark.  
 
De h. Junqué herinnert eraan dat in het kader van Euro 2024 een deel van het Wolvendaelpark 

werd gereserveerd voor de vertoning van de wedstrijden van het nationale team op een 
reuzenscherm. 

Hij juicht dit initiatief toe. Hij was zelf op maandag 17 juni in het Wolvendaelpark voor de 
eerste groepswedstrijd en het was lang geleden dat hij zo'n gezellige sfeer had gezien in Ukkel, ondanks 
het teleurstellende resultaat voor de Rode Duivels. 

Mensen van alle leeftijden, afkomst en sociale achtergronden, families, groepen jong en oud, 
waren aanwezig en deelden een goede tijd. Het was een moment van samenhorigheid en goed 
humeur, dankzij de “magie van het voetbal”. En dat alles in de prachtige omgeving van het 
Wolvendaelpark.  

Hoewel hij dit initiatief van harte toejuicht, vindt hij toch dat bepaalde dingen beter kunnen. 
Hij denkt in het bijzonder aan het wildplakken in de dagen voorafgaand aan de start van het toernooi. 
Er waren soms 4 of 5 affiches per bushalte in de buurt. Deze aanplakking vervuilt de openbare ruimte 
die al is verzadigd met commerciële boodschappen.  

Bovendien was het verboden om water mee te nemen op het terrein, en daar werd zeer 
grondig op gecontroleerd. De h. Junqué kon goed begrijpen waarom andere dranken werden 
verboden, vooral omdat de toegang gratis was (wat toe te juichen is), zodat de organisatoren een 
marge zouden moeten kunnen maken op bier en frisdrank. Maar volgens hem is de prijs van water 
onredelijk, vooral voor een evenement dat bedoeld is als gezinsvriendelijk en plaatsvindt in juni, 
mogelijk bij zeer warm weer. Hij zag zelfs hoe een burger lange tijd moest discussiëren om met zijn 
medicijnen naar binnen te mogen. Een eenvoudig pictogram op de vele posters om aan te geven dat 
picknicken niet is toegestaan, zou nuttig zijn geweest voor iedereen. 

Hij had ook kritiek op de aanwezigheid van twee “reclameauto's” op het grasveld, die een 
slecht beeld gaven van een beschermde groene ruimte waar dergelijke voertuigen verboden zijn. 
Gelukkig stonden de auto's zaterdag niet meer op het grasveld.  

Wat was de betrokkenheid van de gemeente bij dit evenement in termen van personele, 
financiële en materiële middelen, enz.? Wat was de mate van overleg over zaken als bewegwijzering, 
het parkeren van voertuigen in het park en het verbod op het meenemen van voedsel en water?  

 
De burgemeester antwoordt dat de punten die de h. Junqué naar voren heeft gebracht 

absoluut correct zijn.  
Ze waren ook het onderwerp van de vergadering met de organisatoren, de politie en het 

betrokken gemeentepersoneel, die de burgemeester vanmiddag heeft voorgezeten. 
Deze bijeenkomst heeft ons in staat gesteld om in een zeer positieve geest de correcties te 

onderzoeken die moeten worden aangebracht op de geconstateerde problemen. 
De inbeslagname van water is ongetwijfeld te wijten aan de te letterlijke toepassing van een 

decreet waarvan de rechtvaardiging is gebaseerd op het feit dat zelfs een fles water als projectiel kan 
worden gebruikt. 

De burgemeester wees er ook op dat mensen soms drie kwartier moesten wachten op een 
glas water of een biertje. 
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De toegang tot water, van levensbelang voor het welzijn van de aanwezigen, moet worden 
gegarandeerd en tegelijkertijd moet ervoor worden gezorgd dat de organisatoren inkomsten kunnen 
genereren, gezien de financiële risico's die ze nemen.  

De gemeente biedt geen financiële steun voor dit evenement maar wel logistieke steun via de 
politie en de dienst Reinheid.  


